

## Yemen Uni. J. N(7) July 2021 Contents

مجلة جامعة اليمن العدد (7) يوليو 2021

رقم الصفحة number	Topic page	الموضوع	م
25-7	The twentieth revolution in the literature of Iraqi historians: an analytical study Dr.. May God preserve you. Yahya Yousef Al-Ahmadi:	ثورة العشرين في أدبيات المؤرخين العراقيين: دراسة تحليلية د. حفظ الله يحي يوسف الأحمدي:.....	1
45-26	The impact of the total quality management policy on organizational empowerment from the point of view of the administrative leaders at Sana'a University Dr.. Abdullah Thabet Farhan Ali:	أثر سياسة إدارة الجودة الشاملة في التمكين التنظيمي من وجهة نظر القيادات الإدارية في جامعة صنعاء د. عبد الله ثابت فرحان علي:.....	2
72-46	Abu Ali al-Randi (d. 616 AH): His life and grammatical impact (1) a. Dr.. Ali Qaed Abdo Sinan	أبو علي الرندي (ت616هـ): حياته وأثره النحوي (1) أ.د. علي قائد عبده سنان:.....	3
96-73	4 The role of administrative leadership in developing oil wealth by applying to the Yemeni Ministry of Oil Dr.. His account Ahmed His account Adam Mr. Fahd Raweh Trad Hassan:	دور القيادة الإدارية في تنمية الثروة النفطية بالتطبيق على وزارة النفط اليمنية د. حسابو أحمد حسابو آدم أ.فهد رواح طراد حسن:.....	4
116-97	The role of tax judicial control officers in reducing tax crimes Dr.. Jihad Muhammad Al-Sanabani:	دور مأموري الضبط القضائي الضريبي في الحد من الجرائم الضريبية د. جهاد محمد السنباني:.....	5

